
Zápisnica zo 17. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Slivníku - pokračovanie, 

konaného dňa 9. septembra 2020 v kancelárii starostu obce 

 

Prítomní: 

 

starosta obce: Ing. Ján Michalko            

poslanci OZ: viď príloha k zápisnici – Prezenčná listina 

 

hlavný kontrolór obce -  Ing. František Feďák                                                                                

                                                                
Program – podľa pozvánky  

 

K bodu: 1. Otvorenie, schválenie programu: 

 

- starosta obce otvoril zasadnutie OZ o 18:06 hod a privítal prítomných 

- prečítal zostávajúce body, ktoré bolo potrebné riešiť na minulom zasadnutí OZ 

- skonštatoval, že z celkového počtu 7 poslancov je prítomných 5 poslancov,  

  čiže OZ je uznášaniaschopné  

- dvaja poslanci – Matej Kotos a Miloš Ferko sa ospravedlnili  

- starosta obce vyzval poslancov OZ, aby počas rokovania OZ nepoužívali mobily 

- starosta obce dal o programe hlasovať - program bol poslancami schválený – za bolo  

5 poslancov OZ 

   

K bodu: 2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice: 

 

 starosta navrhol návrhovú komisiu v zložení – Miloš Onder a Ing. Rudolf Meško 

 starosta obce prečítal k tomuto uznesenie - OZ zobralo na vedomie určenie návrhovej 

komisie – za bolo 5 poslancov OZ 

 za zapisovateľku starosta navrhol Máriu Topolčányiovú, administratívnu pracovníčku  

Obce Slivník  

 za overovateľov zápisnice navrhol: Ignác Kotos a Janette Mackaničová  

 starosta obce prečítal uznesenie - OZ zobralo na vedomie určenie zapisovateľa  

a overovateľov zápisnice – za bolo 5 poslancov OZ 

 

K bodu: 3. Prefinancovanie vnútorných úprav v MŠ, ŠJ a ZŠ z Univerzálneho úveru: 
  

- starosta obce zopakoval znenie bodu z predchádzajúceho zasadnutia OZ – prečítal 

k tomuto bodu informácie – informoval poslancov OZ o tom, že obec má k dispozícii 

finančné prostriedky na prefinancovanie potrebných úprav – momentálne tam obec  

ku koncu júna 2020 má okolo 14.500,- € – podmienkou bolo, aby finančné prostriedky 

použité z úveru boli vrátené po 10 rokoch  

- následne starosta obce vyzval poslancov OZ, aby sa vyjadrili k tonuto bodu 

- vyjadril sa k tomu hlavný kontrolór obce p. Ing. Feďák – návrh na preplatenie vnútorných 

úprav v MŠ, ZŠ a ŠJ – úpravy sa konali na základe určenia z Regionálneho úradu verejného 

zdravotníctva – ináč by sa nemohla otvoriť prevádzka v školách 

- starosta obce konštatoval, že úpravy boli ukončené 

- starosta obce vyzval prítomných poslancov OZ, aby sa k tomuto vyjadrili – už nikto nemal 

námietky 

- starosta obce prečítal k tomuto bodu uznesenie – 4 poslanci OZ boli za, 1 sa zdržal 

- poslanec Novák – úver bol schválený, čerpanie nie – to, že je potrebné niečo opraviť,  

je v poriadku, ale do budúcna aby poslancov nepripravil na hotovú vec, ale aby si zavolal 

poslancov na pár minút a prerokovať s nimi, čo sa bude diať a podobne 



- starosta obce mu oponoval – inf. o tom v zápisnici a uznesení zo dňa 19. 06. 2020 na 16. 

zasadnutí OZ – má k tomu aj uznesenia 

- poslankyňa Mackaničová – či to bolo aj na internete, či bola aj verejná súťaž – žiadala 

súpis vykonávaných prác + prílohy k zmluvám a následne vyzvala hlavného kontrolóra,  

aby sa k tomu vyjadril – hlavný kontrolór Ing. Feďák sa vyjadril, že na verejné súťaže  

má obec svojho človeka – p. Molčányiho 

- poslankyňa Mackaničová – kedy bol termín verejnej súťaže – starosta povedal,  

že 10. 07. 2020 

- poslankyňa Mackaničová – vyslovila návrh, aby starosta obce dal všetkým poslancom  

OZ vedieť, či a kedy sa budú otvárať obálky – chce byť prítomná pri otváraní obálok 

- poslanec Novák pripomenul – informovanosť poslancov OZ 

- poslanec Ing. Meško – či sú v tej sume zarátané aj úpravy v ZŠ, ktoré robila pani riaditeľka 

– starosta obce informoval, že pani riaditeľka robila úpravy v ZŠ na vlastné náklady,  

resp. sponzorsky 

 

K bodu: 4. Rozpočtové opatrenie č. 2/2020 a návrh a schválenie rozpočtového opatrenia  

č. 3/2020: 

 

 starosta obce konštatoval, že poslanci dostali materiály ešte pred riadnym zasadnutím 

OZ /pred 28. 08. 2020/ 

 v rozpočtom opatrení č. 3/2020 je zahrnutá suma z predchádzajúceho bodu 

 hlavný kontrolór informoval, že v rozpočtovom opatrení č. 2/2020 – zmeny v rámci 

právomoci starostu obce; čo sa týka rozpočtového opatrenia č. 3/2020 – zmeny  

sú aj v príjmovej, aj vo výdavkovej časti 

 obec dostala dar od PSS vo výške 2.180,- € - návratnosť – 2 roky 

 starosta obce vyzval poslancov OZ, aby sa vyjadrili k tomuto bodu – nikto z prítomných 

poslancov nič nenamietal 

 starosta obce prečítal k tomuto bodu uznesenie – OZ a/ berie na vedomie rozpočtové 

opatrenie č. 2/2020 a b/ schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 3/2020 – 4 poslanci boli za,  

1 sa zdržal 

 

K bodu: 5. Návrh a schválenie kronikára obce: 

 

- starosta obce informoval o schválení štatútu kronikára obce 

- výzva na kronikára bola zverejnená – prihlásili sa 2 osoby, jedna z prihlásených osôb  

svoju kandidatúru na kronikára obce stiahla dňa 30. 08. 2020 

- starosta obce prečítal list p. Mgr. Slávky Polákovej, ktorá má záujem o písanie kroniky 

- následne starosta obce vyzval prítomných poslancov OZ, aby sa k tomuto vyjadrili – nikto 

z prítomných poslancov nič nenamietal 

- starosta obce prečítal k tomuto bodu uznesenie a dal o ňom hlasovať – za bolo 5 poslancov 

OZ 

 

K bodu: 6. Informácia o preklenovacom úvere na rekonštrukciu priekopy v obci: 

 

- starosta obce informoval o preklenovacom úvere so Slovenskou záručnou a rozvojovou 

bankou /SZRB/ – táto rezervácia sa trikrát posúvala – dátum vypršal 30. 06. 2020 –  

vtedy bol posledný termín – finančné prostriedky boli pre obec vinkulované 

- priekopa sa robila v auguste 2020 

- je potrebné nanovo obnoviť uznesenie – uznesenie č. B/7 zo dňa03. 08. 2018 je platné,  

pre banku je však potrebné aktualizovať uznesenie s novým dátumom 

- hlavný kontrolór – pôvodné uznesenie sa zruší a schváli sa nové 

- starosta obce prečítal k tomuto bodu uznesenie a dal o ňom hlasovať - OZ: 



   a/ ruší uznesenie pod č. B/7 zo dňa 03. 08. 2018 

b/ schvaľuje za účelom prefinancovania schváleného projektu z PPA „Rekonštrukcia 

priekopy v obci Slivník“ – čerpanie krátkodobého preklenovacieho úveru zo SZRB  

vo výške 42.870,- € na obdobie do 1 roka so zabezpečením blanko zmenkou a vyzval 

poslancov OZ, aby sa vyjadrili, kto je za prijatie tohto uznesenia - za bolo 5 poslancov OZ 

 

K bodu: 7. Odpredaj kociek z Parádnej ulice: 

 

- starosta obce informoval, že tie kocky sú zložené pri starej ZŠ – starosta počítal  

s jedným úsekom, ktorý je na Vyšnej ulici od p. A po p. K. – tam je nejakých 160 metrov,  

tam nie je priekopa vyložená vôbec – kocky by sa mohli použiť tam, na to bude potrebných 

zhruba 500 kociek; tých kociek je tam dosť, bude potrebné potom rozhodnúť, či necháme 

tých 500 – 520 kusov pre obec a zbytok sa odpredá, alebo zostanú pre obec, nech poslanci 

OZ rozhodnú, na čo sa použijú tie kocky 

- poslanci Novák a Ing. Meško sú za to, aby kocky ostali v obci, ešte sa zídu,  

aby sa nerozpredávali sa, nikdy nevieme, kedy ich budeme potrebovať 

- poslanec Onder informoval, že jeden pán by to na vlastné náklady urobil 

- poslanec Novák vyslovil návrh, aby sa kocky položili aj od domu p. P. dole ulici 

- zaobstarať svahovačku - poslankyňa Mackaničová – či by nebolo lacnejšie niekomu 

zaplatiť, svahovačka sa nebude používať stále - poslanec Onder - pomohol by p. J. – 

svahovačka má široké uplatnenie – mala by využitie 

- starosta obce ešte raz zopakoval svoj návrh – či všetky kocky ostávajú v obci  

- prečítal znenie uznesenia o tom, že OZ nedoporučuje odpredaj kociek z Parádnej ulice – 

nato oponovali poslanci Mackaničová a Novák, že nemá byť znenie „nedoporučuje“,  

OZ buď schvaľuje alebo berie na vedomie – tento bod teda nemá prijaté žiadne uznesenie, 

informácia o odpredaji kociek z Parádnej ulice bola vzatá na vedomie 

 

K bodu: 8. SMS rozhlas: 

 

- starosta obce informoval o liste poslankyne Mackaničovej – SMS správy, rozhlas  

/viď príloha k zápisnici/ 

- starosta obce vyzval poslankyňu Mackaničovú, aby sa vyjadrila k tomuto bodu – 

poslankyňa prečítala svoj názor – ospravedlňuje sa občanom za zníženú kvalitu obecného 

rozhlasu, nakoľko skoro vo všetkých častiach obce sú oznamy menej zrozumiteľné. 

Konštatuje, že zariadenie má svoj vek a zrejme potrebuje rekonštrukciu. Navrhuje preto 

občanom možnosť dostávať SMS správy s textom hláseného oznamu, o ktoré by si občania 

požiadali buď e-mailom, osobne, alebo telefonicky. Zasielanie správ bude bezplatné.  

Išlo by o veľmi rýchly spôsob zverejňovania dôležitých informácií. Z kapacitných dôvodov  

by bolo možné na jedno číslo domu zaregistrovať 3 mobilné telefónne čísla, ak poslanci 

nenavrhnú inak. SMS správy by boli zasielané iba na čísla slovenských mobilných 

operátorov. Myslí si a verí, že táto služba sa ujme u občanov a bude pre nich prínosom. 

Občania si žiadosti o SMS správy môžu zrušiť jedným zo spôsobov uvedených pri žiadosti 

o ich zasielanie. Drôtový obecný rozhlas by ostal aj naďalej v prevádzke, i keď aj v tomto  

by na podnet viacerých občanov navrhla vystriedať osobu, ktorá hlási v súčasnosti obecné 

oznamy v obecnom rozhlase, nakoľko sú nezrozumiteľné. A aj napriek tomu, že zariadenie 

má svoj vek a oznam hlási iný pracovník obecného úradu, oznam je zrozumiteľný 

- starosta obce vysvetlil, že niektoré oznamy nebudú aktuálne, nakoľko ak sa prihlási viac 

občanov a pôjde o dlhší oznam, ten môže byť rozdelený aj na dve a viac textových správ,  

za 1 minútu prejdú asi 4 SMS správy, posledná správa môže dôjsť k občanovi aj o hodinu, 

dve po vyhlásení oznamu – teda, odíde občanom aj posledná správa, oznam môže byť 

neaktuálny    

- starosta obce prečítal o tom uznesenie: 



- OZ schvaľuje – a/ zriadenie bezplatného SMS rozhlasu v obci, ktorý začne fungovať  

najneskôr do 31. 12. 2020, b/ na 1 domácnosť bude možné zaregistrovať maximálne  

3 mobilné telefónne čísla, c/ obecný úrad zabezpečí zber údajov od občanov, ktorí majú 

záujem o SMS rozhlas – dal o tom hlasovať - za bolo 5 poslancov OZ   

 

K bodu: 9. Rôzne: 

 

- žiadosti občanov: 

- starosta obce informoval o liste: 

 

- p. Janette Mackaničovej /viď príloha/ - odvodnenie cestných komunikácií – 

starosta obce vyzval poslancov, aby sa vyjadrili k tomuto bodu  

– poslanec Novák dal návrh, ak je tá požiadavka – je potrebné to riešiť a prísť 

s nejakým návrhom  

- pani Mackaničová sa vyjadrila, že tento problém tu nebol stále, len odkedy 

sú zabetónované mostíky – nie je to vyspádované, zároveň sa vyslovila,  

že tento problém s vodou je aj na Vyšnej ulici 

 

- p. Jozef Slivku, Trebišov – starosta obce informoval poslancov o jeho liste, 

ktorý sa týka Územného plánu Obce Slivník 

 

- p. Márie Findorákovej, ktorá síce nie je občiankou obce, ale je rodáčka 

z obce – problém odpadovej vody na Ketelskej ulici – starosta obce prečítal 

list menovanej /viď príloha/ a vyzval poslancov OZ, aby sa k tomuto vyjadrili 

- starosta obce pozná tento problém – nie je riešený prietok, je tam spád, je 

potrebné vyriešiť, kde to má zaústiť 

- poslanec Ignác Kotos – zaústiť to do žľabu pri p. K. na Kalšanskej ulici 

- poslanec Novák vyslovil návrh, aby sa tento problém riešil priamo na mieste 

 

- žiadosť občianky o prerokovanie vysielania OZ v obecnej televízii – starosta 

prečítal list občianky /viď príloha/ - poslanec Novák pred rokom a trištvrte 

dal rovnaký návrh – poslanec Ing. Meško – už sa o tom na zastupiteľstve 

hovorilo 

- starosta obce vyzval poslancov OZ, aby sa k tomuto vyjadrili – poslankyňa 

Mackaničová – niektoré obce si samy natáčajú obecné zastupiteľstvá, 

poslanec Ing. Meško – obec má svoju kameru – starosta obce – je to 

záležitosť obce – bude potrebné meniť rokovací poriadok – hlavný kontrolór 

dal za vzor mesto Trebišov  

- padol návrh, aby boli rokovania OZ uložené v archíve a na webovej stránke 

- poslanec Kotos – v televízii a na našej web stráne 

 

- hlavný kontrolór – riešenie žiadostí občanov je v kompetencii obce 

- čo sa týka listu p. Márie Findorákovej – aj všetci poslanci OZ sú za to,  

aby sa to riešilo spolu s VÚC – povedal p. Novák – keďže chodník je 

vlastníctvom VÚC – riešiť to aj so Správou ciest 

- starosta obce – uskutočniť pracovné stretnutie – presmerovať cestu smerom 

dole – proti terénu 

- návrh o kamerovaní – poslanec Kotos 

- starosta obce dal návrh na uznesenie – OZ:  

a/ berie na vedomie žiadosti občanov 

b/ doporučuje starostovi obce k jednotlivým žiadostiam zaujať samostatné 

stanovisko   



c/ schvaľuje návrh poslanca Kotosa, aby sa zasadnutie OZ vysielalo v obecnej 

televízii a na obecnej stránke obecnou kamerou, nie na youtube – 5 poslancov 

OZ bolo za 

- Mesiac úcty k starším: 

- starosta obce – táto akcia sa koná každoročne, túto akciu by chcel urobiť  

aj tohto roku – problém je s COVID-19, keďže situácia sa zase zhoršuje – 

starosta navrhol, aby sa akcia uskutočnila tak, ako to bolo aj minulý rok – 

pripomenul, ako to bolo pred rokom - týkala by sa občanov od 65 rokov 

/vrátane/ a starších, darček do 5,- € + program /žiaci MŠ a ZŠ a FS Slivničan/ 

a občerstvenie 

- akcia by sa uskutočnila /podľa situácie s COVID-19/ 25. októbra 2020,  

t. j. v nedeľu 

- starosta obce prečítal k tomuto bodu uznesenie – OZ schvaľuje Mesiac úcty 

k starším - občania od 65 rokov /vrátane/ a starších, darček do 5,- € + 

program /žiaci MŠ a ZŠ a FS Slivničan/ a občerstvenie – za bolo 5 poslancov 

OZ 

- Osuheď: 

 

  - dátum by bol 19. september 2020, t. j. sobota 

- zo strany obce nie je problém zabezpečiť kosenie a prinesenie lavičiek ku kaplnke – 

štrkodrvina, aby mohli prejsť osobné autá – opraviť s bágrom, podľa počasia 

- starosta obce prečítal k tomuto bodu uznesenie a dal o ňom hlasovať – OZ berie  

na vedomie informáciu o akcii Osuheď – 19. 09. 2020 o cca 13:00 hodine, pokiaľ  

to situácia okolo COVID-19 dovolí 

- starosta obce vyzval poslancov OZ, aby sa k tomuto bodu vyjadrili – za bolo  

5 poslancov OZ 

 

K bodu: 10. Diskusia: 

 

 - p. A. K. – ak sa schváli obecná televízia, tak dúfa, že komerčná televízia skončí 

- p. G. J. – problém s priekopou na Hlavnej ulici má aj ona – v lete sú problémy s dažďom, 

voda steká na chodník, v zime sú problémy so snehom; zároveň sa spýtala, koľko eur bude 

stáť obec SMS rozhlas – na to poslankyňa Mackaničová reagovala, že sú výhodné SMS 

balíky, pre občanov to bude bezplatné, keďže je to služba pre občanov 

 

K bodu: 11. Záver: 

 

- záver rokovania OZ previedol starosta obce a poďakoval prítomným za účasť a aktivitu 

- rokovanie OZ bolo ukončené o 19:55 hod             

         

Zapisovateľ: 

Mária Topolčányiová  __________________________ 

 

Overovatelia zápisnice: 

Ignác Kotos   __________________________    

Janette Mackaničová  __________________________                                                                                           

                              

V Slivníku dňa 9. septembra 2020 

Ing. Ján Michalko, starosta obce 


